
 

PRO Värmland! 

 

Hej svejs alla PRO:are ute i Värmland eller för den del, i hela Sverige. För visst är 

det så att Värmland är Sveriges mittpunkt i vart fall om vi får säga det själva. Vi 

har ju Selma, Sven-Ingvars, Göran Tunström, Rottneros Park, Alma Löv, 

”Svennis”, Degerfors och sist men inte minst FBK!!! Det kan vi vara stolta övr. 

Sommaren är kort och nu kommer hösten krypande distriktet har haft 

planeringskonferens i Skoghalls Folkets Hus. För att vi ska kunna bedriva den 

verksamhet som vi vill måste vi få flera medlemmar. Vi som är födda på 50-talet 

är en svårflörtad grupp. Är vi så naiva så vi tycker att vi inte är gamla nog? Men 

se det är inget tvång att vara ”gammal” för att vara med i PRO. Kolla på din 

förenings hemsida oftast finns det både resor, pubkvällar, stavgång, mm. Eller 

varför inte lämna förslag på vad ni tycker att föreningen skall göra.  

Vi kommer att ha ett höstmöte även i år, fast vi inte behöver det, nästa år blir 

det en ordförandekonferens istället. Vi planerade även för en ”Inspirationsdag” 

i Ransäter någon gång i maj.  

Tänk att sommaren snart är slut, eller den tog kanske slut när regnet började 

komma och det var inte i små mängder heller. Källare fylldes och vägar spolades 

bort. Jag och mannens hemresa från Strömstad blev lite ”kringel-i-krok”. Vi fick 

åka över Ed och Mellerud i stället för över Bengtsfors till Åmål. Visade sig att det 

inte tog så mycket längre tid. Men mycket vatten var det på vissa ställen. 

Mina blommor har klarat sig bra, trots både sommarsol och ”höstregn”. Snart är 

det tid att plocka in dem för vintersömn. Våra två äppelträd dignar av frukt och 

grannens plommonträd har gått av, visade sig vara helt genom ruttet.  Med så 

mycket frukt och bär blir matkällaren snabbt fylld med burkar och flaskor. Vi 

kommer att överleva vintern även detta år. Kom att tänka på mormors 

matkällare den var full, ja verkligen full, av konserver. Allt skulle ju tas reda på 

och då fanns det ingen frys att lägga i. Det som fascinerade mig mest var nog 

äggen som lades i vattenglas för att inte ruttna. Märkligt, men så gjorde man. 

 

Ha det gött tills vi hörs av igen. 


